
 
 

                                    Notulen Dorpsraadvergadering 
Datum   13 juni 2023 
Locatie   Dorpshuis de Nesse 
Datum verslag  29 juni 2023 
Kopie aan  Gemeente, B&W 
Volgende vergadering 12 september, 20.00 uur Dorpshuis 
 
Aanwezig: H. Jurriën, P. Beke, S. Meulenbelt, H. Ruhe, E. van Leeuwen, R. Kreuzen 
Afwezig   : W. Boer 
Notulist   : R. Kreuzen 
 
Op www.nesaandeamstel.nl kunt u zich aanmelden voor onze E-Nieuwsbrief, op de homepagina 
rechts onderin vindt u de aanmeldknop. Op deze manier bent u altijd goed en snel op de hoogte. 
 
2.  Opening / Mededelingen 
- Hermann heeft aangegeven dat hij een project gebonden aanpak, die wijkoverstijgend kan zijn, 
beter zou kunnen werken. Dit alles op initiatief van de gemeente. 
- De jaarvergadering van het Dorpshuis heeft plaatsgevonden. Andrea geeft aan dat er punten zijn 
behandeld om het dorpshuis te verbeteren, zoals het installeren van een nieuwe ketel en het 
verduurzamen van het gebouw. Ook is de samenwerking met de Kerk en het Dorpshuis ter sprake 
gekomen. Verder blijven de financiën de komende periode hetzelfde. 
- Op 31 mei vond het ontmoetingsmoment met de nieuwe Dorpsraad plaats, en dit was een 
geslaagde avond. 
 
3. Notulen. De notulen van vorige vergadering zijn ongewijzigd vastgesteld.  
 
Actiepuntenlijst 
Platform: Loopt.  
 
De Zwarte Kat: Walter en Sandra hebben gekeken naar de benodigde stukken om dit dossier bij de 
coalitie neer te leggen. De termijn die genoemd is in de vorige notulen is niet bekend. Dit gesprek 
was met twee wethouders, Raat en Berkhout. De gemeente zal hiermee aan de slag gaan. 
 
Nieuwe bewoners verwelkomen: Stuur gerust een e-mail naar Pieter (pieterelsbeke@hotmail.com) 
om samen met de Dorpsraad een welkomstpakket te geven aan de nieuwe buren. Pieter zal het 
welkomstpakket en de manier van contact leggen met de nieuwe bewoners verbeteren. 
 
Buurtregisseur: Er is een camerapaal neergezet, maar de school geeft aan dat deze te opzichtig is.  
Er wordt in overleg gekeken naar een andere oplossing. 
 



Verkeersinrichting Amsteldijk-Zuid: Er is een informatieavond geweest waar Ron Leuven een 
presentatie heeft gehouden. Erik geeft aan dat er nog enkele onduidelijkheden zijn over de 
drempels. Ook de versmalling van de weg voor de kerk is onduidelijk. Jan van Schaik vraagt of de 
punten die tijdens de informatieavond zijn genoemd, op papier gezet kunnen worden. 
 
Woningtoewijzing aan Nessers:  Sandra gaat een brief opstellen om nieuw leven in dit dossier te 
blazen. De brief dient ter ondersteuning van een dorpsbewoner bij de inschrijving van een sociale 
huurwoning. 
 
Archief DR inzien: Geen nieuws. 
 
Onderhoud pontje “Cor Portengen”:  Wordt vervolgd na 15 juni i.v.m. het broedseizoen. 
 
Subsidie provincie stimuleren recreatiemogelijkheden:  Sandra heeft contact met de gemeente, nog 
geen nieuws. 
 
Glasvezel/Glasdraad: Henk heeft contact opgenomen met Glasdraad en zal binnenkort een rapport 
ontvangen waarin de kosten worden vermeld. Glasdraad pakt dit project snel op, aangezien het een 
groot project is. Als er voldoende interesse is, zal het project in september van start gaan. 
 
Dorpsvisie: De afspraak zal gemaakt worden.  
 
5. Binnengekomen stukken 
- De BAM gaat een bijeenkomst houden in De Kegel over de vernieuwingen aan de Bovenkerkerweg. 
Hermann zal hierbij aanwezig zijn. 
- Er is een e-mail van Hanny ontvangen waarin wordt aangegeven dat de inzamelingsactie van de 
doppen stopt. Andrea geeft aan dat het een vies werk is en er veel schimmel aanwezig is. Bovendien 
gaat Andrea verhuizen, en zij was degene die dit organiseerde. Voor nu lijkt niemand bereid dit werk 
over te nemen. Als er interesse is om hiermee door te gaan, meld je dan aan! 
- Er was een vraag over wie de wijk-BOA is geworden voor Nes. Hermann geeft aan dat Maaike 
Wijnstein deze rol op zich heeft genomen. Hermann heeft haar uitgenodigd voor de volgende 
vergadering. 
- Bij het seniorenorkest is er gevraagd om een bijdrage voor de uitvoering op 8 oktober in de 
Urbanuskerk. Daar is door de DR 250 euro voor toegezegd. Tevens zal deze uitvoering opgenomen 
worden in het groene blaadje en op het platform. 
- De lampen van de kerk zijn weer vernieuwd. 
- Op 5 september zal de benoeming van de nieuwe Dorpsraad plaatsvinden, en op 12 september is 
de eerstvolgende vergadering. 
 
6. Rondvraag publiek 
- Henk Grijmans bedankt Ruben voor het overzicht van de nieuwe Dorpsraad. Er worden echter 
opgemerkt dat er mogelijk een aantal stukken in het overzicht staan die kunnen worden 
meegenomen bij de dossiers. 
- Henk Grijmans vraagt ook naar de bedoeling van de Dorpsvisie en of de bewoners hierbij betrokken 
zullen worden. Hermann geeft aan dat het een visie zal zijn voor het hele dorp, gericht op 
verbetering voor de toekomst, en dat de bewoners zeker zullen worden betrokken. 
- Wat betreft de verkeersinrichting, geeft Henk Grijmans aan dat hij ook bereid is om zich hierin in te 
zetten en te helpen met het dossier. 
- Henk Grijmans, Rein en Andrea bedanken de Dorpsraad voor hun inzet van de afgelopen jaren. 
- Rinus vraagt of de gemeente een aantal vuilnisbakken naast de bankjes langs de Amstel kan 
plaatsen. 



- Henk heeft een artikel in het Amstelveense nieuwsblad gelezen waarin wordt gesproken over een 
enquête om een gezondere leefomgeving te bevorderen. Hij vraagt of de Nessers deze enquête 
kunnen invullen. 
- Andrea bedankt Erik voor het maaien van de berm. 
- Er is een e-mail naar Sandra gestuurd over de app, maar er is nog geen antwoord ontvangen. Er 
wordt gevraagd of dit nog kan worden opgevolgd. 
 
 
Vergadering is gesloten om 21:00 
 
De agenda voor de Dorpsraadvergadering op 12-09-2023 vindt u op ons Platform 
www.nesaandeamstel.nl onder "Dorpsraad / vergaderstukken". De agenda staat uiterlijk 
de zondag voorafgaand aan de vergadering online. 
 
 
Mededelingen 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


